
From: BestuursOndersteuning
Sent: 26 Mar 2018 07:37:55
To: PB-Div
Cc:
Subject: FW: rivierkreeften

SVP registreren.

Met vriendelijke groet,

Hennie de Groot

Van: Van Rees [mailto:v.rees@tip.nl] 
Verzonden: zondag 25 maart 2018 18:23
Aan: Wiel, Caroline van de; Sande, Rogier van der; Steensel- van Hage, Ineke van; Pluckel, Hans; Demoed, Hans; Vries, Marlies de; Leewis, 
Martine; Faber, Waldo von; Meijer, Ed de
CC: Fierens, Thea; Haan, Jeroen; Geest, Adriaan van; Thijssen, Nico; Kerst, Remmert; Woerden - Kerssen, Djoeki van; Schols, Roberto; Stoop, 
Joke; Vries, Jan de; Meer, Rutger van der; Blijleven, Allie; BestuursOndersteuning
Onderwerp: rivierkreeften

Geachte leden van het Algemeen bestuur van de Verenigde Vergadering.

Onderstaand bericht zenden wij u om ons bezwaar kenbaar te maken.

Bezwaar tegen het besluit tot stopzetten van vissen op rivierkreeft van HHR

Als vissers in het gebied van het Hoogheemraadschap Rijnland willen wij

bezwaar aantekenen tegen dit besluit om te adviseren een stop te zetten op het vissen op  rivierkreeft. 

Het is voor ons als beroepsvissers, lid van NetVISwerk,  van groot belang voor het benutten en het beheren van 

de rivierkreeft. Het is aldus een welkome tegemoetkoming in de niet al te brede inkomsten  van ons als 

zoetwatervissers.

Als beroepsvissers weten wij als geen ander hoe de gesteldheid is van het  water en de onderwaterfauna en 

flora.

Wij zijn bereid om mee te werken aan onderzoek in ons gebied naar het reilen en zeilen van de Amerikaanse 

rivierkreeft.

Wij vinden uw argumenten en onderbouwing niet steekhoudend genoeg om zulk een scherpe maatregel voor te 

stellen.

Wij  hebben in de  laatste vergaderingen overduidelijk aangegeven hoe wij als beroepsvissers hier over denken.

U heeft ons eerst te laten stemmen op 13 dec 2017 met als uitslag een  meerderheid van stemmen voor 

benutting van rivierkreeft, terwijl het erop lijkt dat het besluit van HHR al vast stond dat dit besluit van de 

werkgroep van sportvissers en beroepsvissers niet aan zou worden genomen.

Wij als beroepsvissers, sportvissers allen lid van de VBC, vinden dat het onaanvaardbaar is dat ondanks onze 

tegenstem  tijdens de laatste vergadering toch het plan naar buiten uitgedragen wordt.

Wij zijn als werkgroep VBC beroepsvissers diep teleurgesteld over de werkwijze van het HHR.

Dit zet ons als werkgroep beroepsvissers tot denken. Namelijk of wij nog wel vertegenwoordigd willen zijn in de 

VBC van het HHR.

Hoogachtend,

Wijnand van Rees

voorzitter coöperatie van vissers "de Schakel"

v.rees@tip.nl
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